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15. august 2017 

 
 
Referat for bestyrelsesmøde nr. 7 tirsdag den 15. august 2017 kl. 20 i bestyrelseslokalet 
 
Dagsorden:   
 
Tilstede: Anders Kaare, Per Byrgesen, Maibritt Brask, Svend Aage Holm, Birgitte Rasmussen og Jette 
Lukassen 
 
Afbud:  Johnny Bredahl og Anders Larsen 
 
Referent: Birgitte Rasmussen 
 

 
1. Husordens-sagen mellem lejere i nr. 12 (lukket dagsorden) 
Vi drøftede proceduren for hvordan man behandler en husordens-sag 
 
2. Parkeringssituationen, specielt efter byggepladsen 
             - selskabslokalet er ledigt til et ekstraordinært afdelingsmøde 4/9 
Forslag om at lave 8 pladser til gæste-p medens byggepladsen står på, der afholdes ekstraordinært 
afdelingsmøde den 4/9-17. 
 
3. Farvevalg og igangsættelse af maler-udbud 
Der er enighed om at beton baggrunden bliver i en hvidlig nuance lys grå – brækket hvid. Altan 
forpladerne skal være i en sort nuance, muligvis mat sort. Vi skal have nogle farveprøver før vi 
bestemmer os. 
 
4. YouSee's tilbud om opgradering af tv-net. 
Der var enighed om at sig ja til tilbuddet. Vi vil gerne have en snak med en YouSee mand. 

 
5.  Eventuelt 
Møde i organisationsbestyrelsen torsdag. Anders har spørgsmål om 1) affaldshåndtering, marts 
2018 skal vi bioaffaldshåndtere. 2) effektivisering. Ministeriet har sendt en skrivelse ud om at der 
skal spares, og vi er en af de afdelinger, de har peget på. 3) Lejerbo har delt en ekstra 
varmeregning.ud til alle afdelinger, fra de sidste 5 år, for at administrere vores varmeregnskab, 
som de faktisk ikke har noget med at gøre. For vores afdeling bliver det på 76000 kr. ekstra i 
indeværende regnskab.  
Forretningsfører Rebekka har sagt op. 
 
 
6.  Vagter og næste møde 
 
 

Møde kl. 18.30 Vagt kl. 18-18.30 
Tirsdag 5. september 5/9: Birgitte 

 
 
 
 

 


